

### Terms & Conditions – Mastercard – Click To Pay

1. This Offer is applicable to Dubai First Mastercard Credit Card customers ("Cardholder(s)")
2. The Offer is valid for transactions between 20 November 2023 and 29 February 2024 ("Offer Period").
3. The offer is valid for first-time users of Click to Pay and not valid for customers who already registered with Click to Pay.
4. The offer is valid when a customer adds their Dubai First Mastercard credit card to Click to Pay via the Dubai First Mobile app and makes at least 1 (one) transaction at a Click to Pay enabled merchants.
5. The Cashback will be awarded to Cardholders when at least 1 (one) transaction is made using Click to Pay with Dubai First Mastercard credit card within the Offer Period.
6. The Cashback will be credited to the card account as a single entry within 60 days from the end of the Offer Period.
7. Reversals during the Offer Period for transactions made prior or during the Offer Period will be considered as reversals for spend benefit.
8. Disputed and reversed transactions will not be considered.
9. During the Offer Period, the Cardholder's credit card must be active, in good standing, not overdue or over limit and payments must be made regularly to be eligible for Cashback.
10. The Click to Pay terms and use is applied as mentioned here: <https://www.mastercard.com/global/click-to-pay/en-ae/terms-of-use.html>
11. The Offer terms & conditions may be amended, modified, varied, or supplemented at any time and FAB reserves the right to withdraw this Offer at any time with prior notice.
12. FAB's master credit cards conditions apply to all Credit Cards, as amended from time to time. They can be found on <https://www.bankfab.com/en-ae/personal/terms-and-conditions-consolidated>. Please ensure that you have read and understood them.
13. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the federal laws of UAE as applicable in the Emirate of Abu Dhabi.
14. The Abu Dhabi courts shall have exclusive jurisdiction to adjudicate any disputes arising from these terms and conditions.

### الأحكام والشروط - ماستركارد - Click To Pay

- 1- ينطبق هذا العرض على عملاء بطاقات ماستركارد الائتمانية من دبي فيرست (حامل البطاقة / حاملي البطاقات).
- 2- يسري العرض على المعاملات من 20 نوفمبر 2023 و حتى 29 فبراير 2024 (مدة العرض).
- 3- العرض صالح لمستخدمي Click to Pay لأول مرة وغير صالح للعملاء الذين قاموا بالتسجيل بالفعل في Click to Pay.
- 4- يسري العرض عندما يضيف العميل بطاقته الائتمانية Mastercard من دبي فيرست إلى Click to Pay عبر تطبيق Dubai First Mobile ويقوم بإجراء معاملة واحدة (واحدة) على الأقل لدى التجار الذين يوفرهم ميزة Click to Pay.
- 5- سيتم إضافة قيمة الإسترداد النقدي لحاملي البطاقات عند اتمام عملية دفع واحدة باستخدام ميزة Click to Pay ببطاقة ماستركارد الائتمانية من دبي فيرست خلال مدة العرض.
- 6- سيتم إضافة الإسترداد النقدي في حساب البطاقة على شكل قيد واحد خلال 60 يوماً من نهاية مدة العرض.
- 7- سيتم احتساب المعاملات المرتجعة خلال مدة العرض التي تم إجراؤها قبل أو خلال مدة العرض بمثابة معاملة مرتجعة و تستثنى من مزايا الإنفاق.
- 8- لن تؤخذ المعاملات المتنازع فيها و المرتجعة بعين الاعتبار.
- 9- خلال مدة العرض، ينبغي أن تكون البطاقة الائتمانية الخاصة بحامل البطاقة فعالة وفي وضع جيد ولا يترتب عليها رسوم متأخرة السداد أو متجاوزة الحد، وينبغي سداد الدفعات بشكل منتظم حتى يكون حامل البطاقة مؤهلاً للحصول على الإسترداد النقدي.
- 10- يتم تطبيق شروط واستخدام "Click to Pay" كما هو مذكوة هنا: <https://www.mastercard.com/global/click-to-pay/en-ae/terms-of-use.html>
- 11- يجوز تعديل شروط وأحكام العرض أو تعديلها أو استكمالها في أي وقت دون أي إخطار مسبق لحامل البطاقة ودون أي مسؤولية على بنك أبوظبي الأول أو أي من موظفيه وكياناته. يحتفظ بنك أبوظبي الأول بالحق في سحب هذا العرض في أي وقت دون أي إشعار مسبق.
- 12- تطبق شروط الرئيسية لبطاقات الائتمان من بنك أبوظبي الأول على جميع بطاقات الائتمان ، بصيغتها المعدلة من وقت لآخر. يمكن العثور عليها على <https://www.bankfab.com/en-ae/personal/terms-and-conditions-consolidated>. يرجى التأكد من قراءتها وفهمها.
- 13- تخضع هذه الشروط والأحكام ويتم تفسيرها وفقاً للقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة على النحو المطبق في إمارة أبوظبي.
- 14- يكون لمحاكم أبوظبي الاختصاص الحصري للفصل في أي نزاعات تنشأ عن هذه الشروط والأحكام.